

# Styremøte



## EKOFISK KOMITEEN

Fagforening for ansatte i ConocoPhillips Norge

**17.12.2024**

**Kl. 09:00**

### Til stede:

Leder	Eirik Birkeland
1. nestleder	Trond Tidemann Haugbjørg
2. nestleder	Frode Nirisen
Styremedlem/HVO	Anbjørn Lærdal
Styremedlem/HVO	Arild Emanuel Andersen
Styremedlem/HVO	Bjørnar Berger
E-K land leder/HVO	Ståle Skretting
Observatør/HVO	Fredrik André Gitlestad

Fra kl. 13:00

Vara HVO/Styremedlem	Bjørn Roar Tollefsen
Vara HVO/Styremedlem	Jone Stapnes
Vara HVO/Styremedlem	Jarle Bleie

### 1. Åpning

1.1. Eirik åpnet møte kl. 09:00.

### 2. Protokoller og referater

2.1. Eirik gikk igjennom referatet fra styremøtet tirsdag 19. november. Referatet ble godkjent.

### 3. Organisasjon og verving

- 3.1. Medlemsoversikt. Trond gikk gjennom medlemsoversikten til og med dags dato. Oversikten viser en økning på 5 medlemmer siden sist styremøte.
- 3.2. 50-årsberetning. Eirik informerte om arbeid som har blitt utført i forbindelse med Ekofisk-Komiteens 50-års beretning. Boken er nå sendt ut til alle ansatte i ConocoPhillips. Den er også sendt til våre pensjonister, til personer i forbundet

Styrke og LO, til mange i det offentlige Norge og til kolleger i andre selskap + mange andre.

- 3.3. Årsmøtegave. Trond informerte om gavene som er kjøpt inn til delegatene på Ekofisk-Komiteens sitt årsmøte 2025. Årsmøtet blir arrangert 4. og 5. mars.
- 3.4. Ny fane. Frode informerte om arbeidet han har gjennomført i forbindelse med ny fane for Ekofisk-Komiteen. Grunnen til dette er at forbundet vårt har endret navn til Styrke. Diskusjonen i møtet gikk på om en skulle restaurere den gamle fanen eller bestille en helt ny. Det ble besluttet at vi bestiller en ny fane.

#### **4. Tariffavtaler, lønn og arbeidsvilkår**

4.1. Informasjon om utvalgte pågående saker. Trond informerte om:

- Endring i utbetaling av nattskifttillegg ved sykdom hos de som ikke har fast nattskift.
- Sak om lønnsinnplassering og beregning av tid offshore.
- Uenighet om definisjon av begrepet «påbegynt svingskift» så lenge arbeidet er i normal arbeidstid. Ref. punkt 5 i lokal protokoll.
- Spørsmål om innsyn i anbuds dokumenter for ny stimulerings kontrakt er imøtekommet. Det er lovet et møte etter at tilbudene er gjennomgått.
- Enighet om en liten endring i lokal protokoll for håndtering av uenighet ved timeføring.
- Problemer med timeføring i forbindelse med nattskift og konferansetillegg ser ut til å være løst.
- En liten endring i personalhåndboken når det gjelder reisedekning for ansatte bosatt på Svalbard.
- Ny innleie protokoll signert.
- Protokoll for ansiennitetsberegning ved nyansettelse er signert.
- Enighet med bedriften om en gjennomgang av særavtalene i løpet av 2025.
- Enighet med bedriften om en helhetlig gjennomgang av protokoller tilhørende 4A i overenskomsten i løpet av 2025.

#### **5. Økonomi og administrasjon**

5.1. Budsjett og regnskap. Trond gikk gjennom regnskapet frem til dags dato. Regnskapet viser vi er innenfor budsjett.

#### **6. Konferanse, kurs og studiearbeid**

6.1. TV-samlinger 2024 Oppsummeringer og aksjoner. Dette punktet ble gått igjennom fra kl. 13:00, sammen med vararepresentantene som deltok i møtet fra det tidspunktet. Eirik gikk gjennom alle innspill fra gruppeoppgavene i forbindelse med TV samlingene i 2024. Innspillene var oppsummert i et dokument Trond hadde satt sammen, og med bakgrunn i dette dokumentet ble

det bestemt følgende 5 aksjonspunkter Ekofisk-Komiteen skal jobbe videre med:

- 1. Invitere ledelse til medlemsmøter i forkant (høsten 2025) av TV valg 2026 og fremsnakke TV rollen.*
- 2. Arrangere «Styrke dag» i Tananger, invitere Frode Alfheim.*
- 3. Trekke inn eksterne ressurser på TV/VO møter for å gi tillitsvalgte mer omfattende informasjon og knytte tettere bånd til forbundet og andre.*
- 4. Alle supervisorer som har VO i sin organisasjon må ha VO sine oppgaver som daglig agendapunkt på morgenmøte.*
- 5. Synliggjøre vernetjenesten på The Mark*

## **7. Prosjekter**

- 7.1. ORM. Ingen ny informasjon.
- 7.2. Fjerningskampanje. Arild informerte at kampanjen for 2024 er ferdig. Prosjektet ble avsluttet med middag og lesson learn i Leiden 12. desember
- 7.3. NxtGen ERP. Jone Stapnes informerte at bedriften har hatt en større gjennomgang av workday og informerte om følgende punkter:
  - Endret navn på poster i sammendraget for å gjøre det enklere å se hva en får. (eks nattskift endres fra godtgjørelse til skiftgodtgjørelse).
  - Testet ulike muligheter å skrive svingskift på for å utløse rett kompensasjon.
  - Oppdatert kokebøker for svingskift (Disse legges ut forløpende fremover).
  - Egen kode for shuttling. Denne utløser automatisk overtid vis den bli ført utenom arbeidstid.
  - I demo av ORM/Enablon ble det erfart at en vil nok føle at det blir enda flere klikk i begynnelsen, men vil totalt sett bli færre trykk da en kan søke om nivå 2 AT inntil 14 dager og nivå 1 AT inntil 7 dager. En kan også lage maler for AT på «standard» arbeid. SJA modul ser oversiktlig og grei ut med enda mer søkelys på å få frem risiko.
- 7.4. Dysleksiprojektet. Trond og Ståle informerte om aktuelle saker. Blant annet skal prosjektet i gang med informasjons seksjoner for Landorganisasjonen i løpet av 2025. Robert Ramos vil i disse møtene presentere sin historie tilsvarende Einar Malin sine bidrag i møtene for offshore organisasjonen. Det er satt opp planleggings møte 21. januar i forbindelse med denne saken.
- 7.5. PPF. Anbjørn informerte at det er ingen ny informasjon i dette prosjektet siden sist styremøte.
- 7.6. 2050+. Arild informerte om saker og arbeid som har pågått i dette prosjektet siden sist styremøte.
- 7.7. Sørilige Nordsjø 2. Bjørnar informerte at det er ingen ny informasjon i prosjektet siden sist styremøte.

## **8. Bedriftsinterne saker**

- 8.1. Velferd. Ståle informerte om aktuelle saker fra velferden. Blant annet har velferden leid inn en ny leilighet i Hemsedal som nå er tilgjengelig i Hyttetrekk.

## **9. Vernefaglig**

### 9.1. Granskinger.

- Fredrik informerte om utvidet gransking av UPS hendelse på Ekofisk Kilo og saker fra gjennomgangen av granskingsrapport i møte som ble arrangert 25. november.
- Arild informerte om status i granskingen av løs bunnplugg og manglende SART i livbåt 2 på Ekofisk Kilo.
- Ståle informerte om status i granskingen i forbindelse med brann i tavlerom på Tananger base 26. november.

### 9.2. KHVO informerer. Frode informerte om følgende:

- I november og desember har selskapet gjennomført årlig Risk Review på brønnene på Ekofisk og verneombud fra alle installasjoner har deltatt.

### 9.3. AKAN/Attføring. Aktuell informasjon fra Ståle. Eirik informerte under dette punktet om bruddet mellom LO og NHO i forhandlingene om IA avtalen.

## **10. Eksterne engasjement**

### 10.1. LO/Forbundsstyre/Operatørutvalget. Eirik informerte om forbundsstyremøte 10. desember og Landsstyremøte 11. desember:

- Økonomiske situasjonen i forbundet.
- Styrke melder seg ut av pensjonistforbundet
- Aktuelle saker i forbindelse med organiseringen av nytt forbund.
- Saker fra samarbeidsmøtet for Operatør. Møtet ble gjennomført 5. og 6. desember i København.

### 10.2. Styrke HMS utvalg. Ingen ny informasjon siden sist styremøte.

### 10.3. LO helikopterutvalg. Frode informerte om saker fra møte som ble arrangert 28. november.

## **11. Andre pågående aktiviteter.**

### 11.1. Ingen saker innmeldt

**Møtet avsluttet kl. 17:00**

**Referent: Ståle Skretting**